
SLAVKO KOKOT:

»Škoda, ker Termika ni
poslala poročila!«

Slavfco Kokot, Termifca. Vo-
di referat v nabavr, je pa eden
soustanoviteljev delovne or-
ganizacije. saj je v Termihi že
od 1. januar>a 1958.

»Pričakuiem, da bo III. kon-
gres samoupravljaicev dose-
gel svoj osnovni namen. zlasti
velik prtspevek prtčaku(em na
področju nagra{cvan|a po de-
lu Šele takrat, ko bomo delo
začdi pravilno vrednotiti. bo-
mo znali določiti reatne cene
posamezmh proizvodov. tako
bomo rešili tudi marsikateri
gospodarski probtem. -

Termifca bi morala poslati
sporočik) kongresu, pa sle
zamudili pri pripravi gradiva.
Gre pa za zelo pomembno le-
mo, zalo se boste kol delegat
na kongresu verjetno ogla-
stft?

-Res škoda, da Termifca ni
poslala sporočila z naslovom
-Združevanje dela in sredstev
ozd iz razvitih republik rn SAP
Vcjfvodine za skupne nalozbe
oziroma poslovanje v ozd go-
spodarsko manj razvitih repu-
Wik tn SAP Kosovo na osnovah
skupnega prihodka in skupne-
ga dohodka.- saj imafno na
tem področju precej izkušenj.
Zalo bom vsekakor poprosil za
besedo tn prencsei nekat naših
ugotovttev m mišlienj. Naše te-
meljne organtzacije so namreč
razpredene širom po Jugosla-
vi)i. v vseh repubdkah razen
Makedoniji in Čmi gon. Med
noveišimi projekti je izgradnja
lovarne predfabnciranih ter-
moakumulacijskih matenaio*
v PnSOn. ki bo ve^ala 96 miH
jonov dinarjev in bo pfedvkJo-
ma že avgusta tetos lahko za-
poslila 240 delavcev. Pn iz-
gradnp smo zdmžili sredstva
Sklada federacije, kredit Ljub-
(janske banke. konkunramo pa
tudi za sredslva mednarodne
banke za otonovo in razvoj.

Z namenom. da nadomesti-
mo dosedanji uvoz perttlne ru-
dc, se skupno z detovmma or-
ganizaci|ama u Bilole in Prile-
pa dogovarfamo na uskladitev
razvojnega programa moder-
mzacije rudnika periita v Ma-
ktjdoniji Že dve (eti pa tudi in-
ten2ivno obdeluiemo protckt
•zgradnje torarne kamene vol-
ne v Srebremku z letno zmog-
lltvostjo 18-20 ttsoč ton.

Pri realizactji teti profektov
smo si pridobHi znatna prak-
tična spoznania: tako o ne*

spornih ekonomskih predno-
stth kot tudi o vrsti sistemskih
pomanjkljivosli. ki po našem
mnenju btstveno zmanjžujeio
uspešno uveljavitev novih
oblik usrperjenih sredstev
sktada -

Omenili ste tudi nagrajeva-
nje po delu. Kako daleč ste pri
tem v vaši delovni sredtni?

-Mi precej delamo pri tz-
gradnji sistema nagrajevan(a
po delu. vendar je \o daljši pro-
ces, kr bo polreboval še nekaj
let. da bomo prišli do tistega.
kar ielimo Zlasti v nagraieva-

nju admintstraftvnih delavcev.
skupnih smo premalo naredili.
medtem ko v proizvodnji regu-
liramo nagrajevanje z normali*
wt. Vendar pa še prevečkrat na-
grajujemo stabo delo ali ceto
nedeio. scveda lo detavci vidi-
jo. pa negoduiejo, češ. zakij
sem dobtl toliko kot kolega, ki
pa manj ali slataše dela -

Kako pa imate urejene sa-
moupravne odnose?

••Naša dejavnost je zeto ra-
zvejena. pa vendar lahko re-
čem. da družbenopotitične or-
ganizacije dobro delajo Ko
govorimo o samoupravnem
delovanju, pa smo lahko tudi
kritični. saj je Še vedno nekaj
Ijudi. ki niso pripravljent delati
v raznih organih Ti čakajo sa-
mo na kuverto. na osebni do-
hodek. K sreči so taki v manjši-
ni, pa lahko nanje vplivamo.
vsekakor pa moramo poskrbe-
(i za to. da bodo vsi delovni
Ijudje dobro obveščeni. saj je
to predpogoj za odločanje.

Naša delegactja za zbor
združenega dela občinske
skupščine je sicer aktivna,
vendar pa dobi premalo pomo-
či od slrokovnih služb. Zdaj se
začenjajo tudi postopki evi-
dentiranja možnih kandidatov
za člane novih detegacij. saj
nas pnhodnje leto čakato voli-
Ive. To je zek> odgovorno delo.
ki mu bomo posveiili veliko
pozornosli -

Boste po vrnitvi s kongresa
prenesli staliiča svoji bazt,
delovnim Ijudem in občanom,
ki |ih boste v Beogradu zasto-
pali?

-To je vsekakor naša dolž-
nost Na kongrcsu bomo nave-
zah vrsto stikov. tzvedeh mar-
sikaj zanimtvega in seveda tudr
kortslnega. Zato bomo zak-
Ijučke prenesli najprej seveda
v svojem delovnem okofju,
morda tudi na seji zbora zdru-
ženega de(a občinske skupšči-

. r»e. pnčakujemo pa tudr po-
moč gfasila -Zbor občanov -


